
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2015/10juni2015 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

       
 

 

Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer opent de vergadering om 
18u06 en start met de agendapunten van Welzijn. 

 

 

16) Welzijn – Team Sociale Planning en Netwerking 
PEVA Regionaal Welzijnsoverleg Oost-Vlaanderen 
Actieplannen 
Goedkeuring van het jaaractieplan 2015 

 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt geeft een toelichting bij dit 
agendapunt. Het betreft een jaarplan dat door alle ankerpunten van 
de RWO’s gezamenlijk is ingediend, in een goede afstemming met 
het Provinciebestuur. 

 

 

17) Welzijn – algemeen kansenbeleid 
Reglementering 
Vaststelling van het reglement betreffende de subsidiëring van 
Oost-Vlaamse initiatieven die werken op grond van de 'Rap op 
Stap' – methodiek, onmiddellijke inwerkingtreding 

 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt geeft een toelichting bij dit 
agendapunt. “Rap op stap” betreft een “Toegankelijk 
Toerismebeleid”, waarbij we het “Toerisme voor Allen” in de praktijk 
uitrollen. De subsidie dient voor de opstart van lokale kantoren, bij 
organisaties die dicht bij onze doelgroep staan, waardoor het 
aanbod laagdrempelig is. 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt of dit reeds elders bestaat en wat 
daar de resultaten zijn, alsook wat het Charter inhoudt. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat men door het Charter 
de voorwaarden van onze subsidiëring aanvaardt: de principes van 
begrijpbaarheid, betaalbaarheid, beschikbaarheid van de 
medewerkers enzovoort. En ja, dergelijke projecten bestaan reeds 
in andere provincies en bijvoorbeeld ook in de Moazoart in Lokeren. 
Het is een goed voorbeeld voor de andere te ontplooien kantoren. 
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De Heer Kurt Moens vraagt of dit initiatief bekend is bij OCMW’s en bij de 
doelgroep, aangezien het toch een relatief complexe materie betreft. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt repliceert dat het instrument op heden misschien 
nog niet voldoende gekend is, maar dat we daar bij deze aan werken. Een fysiek 
kantoor is noodzakelijk om de laagdrempeligheid te garanderen, omdat dit vaak 
de enige vorm van bereikbaarheid is voor de doelgroep van klanten. 

De Heer Rik Franck vraagt zich af of we deze materie zullen mogen behouden, 
gezien het Vlaams Regeerakkoord. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat dit kadert binnen de werking van 
Toerisme Vlaanderen, dat ons initiatief toejuicht. Het is gericht op de toeristische 
sector, en het doet er an sich niet toe of dit dossier administratief binnen het ene 
dan wel het andere departement van het provinciebestuur zit. 

Mevrouw Lena Van Boven wijst er op dat de medewerkers van de Rap op Stap-
kantoren de taal van de doelgroep moeten spreken. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt verduidelijkt dat het hierbij niet gaat over 
“anderstaligheid”, maar wel over het taalgebruik van de doelgroep, dat vaak erg 
verschillend is van ons eigen dagdagelijks taalgebruik. 

 

 

18) Welzijn –Jeugd 
Reglementering 
Opheffing van het reglement van 10 november 2010 m.b.t. de toekenning van 
subsidies voor kadervorming inzake jeugdwerk en inclusie van kinderen en 
jongeren met een handicap en/of maatschappelijk kwetsbare positie, onmiddellijke 
inwerkingtreding met overgangsbepaling 

  

De Heer Rik Franck vermoedt dat het aantal aanvragen is verminderd, doordat we 
deze kadervorming niet meer mogen aanbieden en vraagt zich af of Vlaanderen 
dit heeft overgenomen? 

 Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat een deel van de vormingen door de 
sector is overgenomen, maar dat dit misschien gebeurt op een andere manier of 
een andere schaal dan zoals wij dit vroeger deden. 

 

 

19) Welzijn – Geweld 
Subsidiëring 
Toekenning van de subsidie 2015 aan de vzw (F)empower en aan de vzw Jong 
en Van Zin 

  

Mevrouw Goedele De Cock vermeldt, ter correctie, een tikfout in het 
Provincieraadsbesluit, bij de Motivering, tweede alinea. 

 Mevrouw Magda Haentjes vraagt waar de twee betreffende organisaties te 
situeren zijn. 

 Gedeputeerde Eddy Couckuyt zegt dat ze gekend zijn in de sector en dat we ook 
in het verleden positief met hen samengewerkt hebben. 
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20) Welzijn – Gelijke Kansen 
Prijs Gelijke Kansen 2015 
Vaststelling van het reglement voor de Provinciale Prijs Gelijke Kansen, editie 
2015, inwerkingtreding op 01 juli 2015 en opheffing van het reglement van 25 
januari 2012 

  

Mevrouw Marleen Van De Populiere leest in het dossier dat de jury iemand kan 
voorstellen. Kan het ook dat de jury niemand voorstelt door de prijs? 

 Gedeputeerde Eddy Couckuyt bevestigt dat dit kan en in andere sectoren reeds is 
gebeurd. Indien de ingediende projecten onvoldoende kwalitatief voldoen, dan 
reiken we de prijs niet uit. 

 De Heer Kurt Moens vraagt zich af of het uitreiken van dergelijke prijzen nog van 
deze tijd is, gezien de dalende mediabelangstelling. 

 Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat het verleden aantoont dat dit voor de 
laureaten toch belangrijk is en dat ze binnen hun sector meestal toch de nodige 
aandacht en aanzien krijgen door de prijs. Hij haalt het voorbeeld aan van de 
drukkerij die vele mensen uit sociale doelgroepen in dienst nam en hiervoor toch 
veel weerklank kreeg. En dit is waardevol, want goede voorbeelden zijn belangrijk. 

 Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer vermeldt dat het beter is om eens een 
prijs te geven in plaats van een boete. 

 

 

1) Goedkeuring van het verslag van de vergadering/het werkbezoek van 20 en 27 
mei 2015 

  

Geen opmerkingen. 

Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer bedankt alle betrokkenen voor de 
organisatie van het aangename werkbezoek aan het Caermersklooster. 

 

 

2) Financiën 
Jaarrekening 2014: 
- Kennisneming van de interne kredietaanpassingen van het financieel 

boekjaar 2014, van het rapport van de deputatie over de uitvoering van het 
budgethouderschap en van de thesaurierekeningen 

- Vaststelling van de jaarrekening 2014 en van de lijst van 
buitengebruikstellingen van roerende en onroerende activa 

  

De Heer Rik Franck merkt op dat de totale personeelskost vorig jaar is 
toegenomen en vraagt zich af of dit in overeenstemming is met de door het 
bestuur vooropgestelde doelstellingen? 

 Gedeputeerde Peter Hertog zegt dat zijn collega van Financiën hierop best kan 
antwoorden in een andere commissie, maar vermoedt dat de stijging komt door de 
verschillende inkantelingen van externe organisaties in ons bestuur. 

 De Heer Rik Franck verwijst naar een afgesproken CO²-compensatie, waarbij het 
aantal vliegreiskilometers zou dalen en men, als compensatie, ten belope van 
4.000 € een duurzaam project zou steunen. De vliegkilometers zijn bespaard, 
maar er werd geen binnenlands project gevonden om te steunen. 
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 Gedeputeerde Peter Hertog bevestigt dat men te lang heeft gezocht naar een 
zinvol project in het binnenland, maar dat er in dit kader intussen keuzes gemaakt 
zijn. 

 

 

3) Financiën 

Meerjarenplan 2014 – 2019 

Aanpassing voorafgaand aan de vaststelling van de 2de reeks budgetwijzigingen 

2015 

Vaststelling van de 2de aanpassing 2015 van het meerjarenplan 

 

 Geen opmerkingen 

 

 

4) Financiën 
Budget 2015  
Vaststelling van de 2de reeks wijzigingen van het budget 2015 

 

De Heer Rik Franck vraagt zich, voor wat agendapunten 4 en 5 betreft af of er op 
de provincieraad mogelijkheid is tot vraagstelling. 

De Voorzitter van de Raad, de Heer Marc De Buck, antwoordt dat het hier telkens 
een “vaststelling” betreft, en dus een louter kennisname. 

 

 

5) Financiën 
Algemene provinciebelasting 
Jaarlijkse overeenkomst met de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid 
Kennisneming van de overeenkomst 

 

Geen opmerkingen. 

 

 

6) Onderwijs 
PCVO Waas en Durme en PCVO Scheldeland 
Fusie 
Goedkeuring van de (vrijwillige) fusie door samenvoeging m.i.v. 01 september 
2015 

 

De Heer Tim Moens merkt op dat één van de scholen al jarenlang met erg weinig 
lerarenuren functioneert en vraagt hoe dit kan. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat men al die tijd net boven de minimale 
norm zat van 120.000 leerlingenuren. 
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De Heer Tim Moens stipt ook aan dat het, met de vele vestigingsplaatsen, voor de 
directies niet evident moet zijn om het overzicht te bewaren en vraagt zich af of 
het niet mogelijk is om met een andere indeling te werken. 

Gedeputeerde Peter Hertog repliceert dat het in de sterren geschreven stond dat 
er op termijn sowieso een fusie moest komen, en dat we het daarom nu ineens 
doen. Anderzijds zijn de afstanden tussen de verschillende vestigingsplaatsen ook 
niet zo erg groot. Hij vermeldt ook nog dat alle documenten voor het akkoord voor 
de fusie bij ons bestuur zijn binnen gekomen. 

Mevrouw Goedele De Cock vult nog aan dat het voor cursisten een meerwaarde 
kan betekenen dat er meerdere vestigingsplaatsen zijn. 

 

 

7) Recreatiedomeinen 
APB Provinciaal domein De Gavers 
Rekening 
Goedkeuring van jaarverslag, jaarrekening en verslag van de commissaris 2014 

 

Geen opmerkingen 

 

 

De vergadering gaat verder met de bespreking van de punten 21 tot en met 27, die 
samen ter bespreking behandeld worden. 

21) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van het gemeenschappelijk centrumreglement van de provinciale 

centra voor volwassenenonderwijs,  secundair onderwijs, schooljaar 2015 – 2016, 

inwerkingtreding op 01 september 2015 en opheffing van het reglement van 03 

september 2014 

22) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van het gemeenschappelijk centrumreglement voor de provinciale 

centra voor volwassenenonderwijs voor de specifieke lerarenopleiding en het 

hoger beroepsonderwijs met uitzondering van de HBO5-opleidingen, schooljaar 

2015 – 2016, inwerkingtreding op 01 september 2015 en opheffing van het 

reglement van 03 september 2014 

23) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van de gemeenschappelijke tekst van het schoolreglement van de 

provinciale scholen voor gewoon voltijds secundair onderwijs, schooljaar 2015 – 

2016, inwerkingtreding op 01 september 2015 en opheffing van het reglement van 

03 september 2014 
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24) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van het schoolreglement van de Provinciale School voor 

Buitengewoon Secundair Onderwijs Spectrum Buggenhout, schooljaar 2015 – 

2016, inwerkingtreding op 01 september 2015 en opheffing van het reglement van 

03 september 2014 

25) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van het schoolreglement voor het Provinciaal Instituut Heynsdaele te 

Ronse, schooljaar 2015 – 2016, inwerkingtreding op 01 september 2015 en 

opheffing van het reglement van 03 september 2014 

26) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van de gemeenschappelijke tekst van het schoolreglement voor de 

provinciale scholen voor het buitengewoon lager onderwijs, schooljaar 2015 – 

2016, inwerkingtreding op 01 september 2015 en opheffing van het besluit van 03 

september 2014 

27) Onderwijs 

Reglementering 

Vaststelling van het centrumreglement van het Provinciaal Centrum voor Deeltijds 

Onderwijs Eeklo, schooljaar 2015 – 2018, , inwerkingtreding op 01 september 

2015 en opheffing van het besluit van 03 september 2014 

 

Mevrouw Goedele De Cock meldt dat het schoolreglement toestaat dat het kastje met 
persoonlijke bezittingen van leerlingen kan doorzocht worden en vraagt zich af of dit 
overeen stemt met de wetgeving op de privacy. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat dit mag, doch enkel in geval van vermoedens 
en mits respecteren van de te volgen procedures, die beschreven zijn. 

Mevrouw Goedele De Cock signaleert nog een dt-fout op de 3e pagina van het 
reglement. 

 

 

8) Cultuur – Monumentenwacht Oost-Vlaanderen 
Goedkeuring van het nieuwe tariefplan en van de bijhorende communicatie, 
inwerkingtreding op 01 januari 2016 

 

Geen opmerkingen. 
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9) Erediensten  

Islamitische geloofsgemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg 

Rekening 

Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2014 

 

De Heer Kurt Moens verwijst naar de 70/30 verhouding en vraagt zich af waarop 
deze gebaseerd is. 

De Heer Nico De Smet verwijst in zijn antwoord naar een afsprakennota tussen de 
provincie en het comité, waarbij de verdeling is afgesproken op basis van de 
oppervlakte die gebruikt wordt: er is een moskee gedeelte en een deel voor socio-
cultureel gebruik. 

De Heer Tim Moens vraag waarvoor de investeringstoelage van 21.000 € gebruikt 
is. 

De Heer Nico De Smet antwoordt dat dit deel diende om tapijten in de 
gebedsruimte te vervangen, maar ook voor werken die reeds in het jaar voordien 
(2013) werden uitgevoerd. 

 

 

10) Erediensten 

Islamitische geloofsgemeenschap Tevhid Camii te Gent 

Rekening 

Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2014 

 

Geen opmerkingen. 

 

 

11) Erediensten 

Islamitische geloofsgemeenschap Kevser  Moskee te Aalst 

Rekening 

Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2014 

 

Geen opmerkingen. 

 

 

12) Erediensten 

Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent 

Rekening 

Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2014 
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De Heer Kurt Moens verwijst naar zijn vraag die hij ook vroeger reeds stelde of er 
geen liturgisch materiaal vanuit andere gesloten kerken kan verkregen worden, 
zodat men er minder moet aankopen. 

Gedeputeerde Jozef Dauwe legt uit dat men niet al het liturgisch materiaal zomaar 
kan overnemen uit andere kerkgemeenschappen. Het betreft hier bijvoorbeeld 
iconen. 

 

 

13) Erediensten 

Orthodoxe kerkfabriek Heilige Apostel Andreas & Materne te Aalst 

Budgettering 

Akteneming van het budget 2015 

 

Geen opmerkingen. 

 

 

14) Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-Vlaanderen 

Begroting 2015, wijziging 1: betwisting en wijziging van een aantal 

begrotingsartikelen, verlenen van gunstig advies t.a.v. de overige 

begrotingsartikelen 

 

De Heer Kurt Moens wenst graag wat uitleg over dossier nummer 14 en 15. 

Gedeputeerde Jozef Dauwe vertelt dat het betwistingen betreft wegens een 
procedure bij de Raad van State, ingesteld door de vrijzinnige vereniging. Hij licht 
toe dat daar recent een nieuw bestuur is aangetreden, dat begrijpt dat het budget 
in de toekomst zal verminderen. Dat bestuur heeft discretionaire bevoegdheid om 
over bepaalde zaken te beslissen, waarbij het provinciebestuur geen 
appreciatiebevoegdheid heeft. Het provinciebestuur wil die vereniging niet 
monddood maken, maar blijft, gezien de lopende procedure, momenteel bij haar 
standpunt. We verwachten een positieve evolutie in de toekomst. 

 

 

15) Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-Vlaanderen 

Begroting 2016: betwisting en wijziging van een aantal begrotingsartikelen, 

verlenen van gunstig advies t.a.v. de overige begrotingsartikelen 

 

Zie bespreking agendapunt 14. 
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28) Cultuur – personeel 

Project 'Expo's 2015 – 2016 Caermersklooster' 

Vaststelling van de contractuele personeelsbezetting, bepalen van de looptijd 

 

De Heer Paul Carteus leest in het verslag aan de Raad informatie over een 
verschuiving van middelen, van werkingskosten naar personeelsbudget. Hij vraagt 
zich af waarvoor men in dit kader ook verwijst naar het jaartal 2017. 

Gedeputeerde Jozef Dauwe vermeldt dat het geen budgetoverschrijding betreft. 
Omwille van 2 magnifieke tentoonstellingen in 2016 zijn er evenwel 2 suppoosten 
nodig, waarvoor men het budget verschuift. De contracten lopen evenwel tot 1 
februari 2017, vandaar de vermelding van dit jaartal. 

 

 

29) Varia 

De Heer Rik Franck verwijst naar de historische situatie van het NTGent, vraagt 
dat het bestuur aandachtig is voor mogelijke toekomstige ontsporingen en roept 
op om tijdig in te grijpen, indien dit nodig zou zijn. 

Gedeputeerde Jozef Dauwe verduidelijkt dat de provincie vroeger een groter 
bedrag aan subsidies gaf, maar dat dit niet meer mocht van Vlaanderen.  
Vlaanderen en Gent zouden ons verminderd deel overnemen, maar hebben dit 
slechts voor een deel gedaan. 

 

 

Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer sluit de vergadering om 19u04. 

 
 
Gent, 10 juni 2015

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Pieter Orbie    Greet De Troyer 


